
SKOLEBESTYRELSEN VED KORSHØJSKOLEN  
 
Skolebestyrelsesmedlemmerne, medarbejder- og elevrepræsentanter samt skoleledelsen indkaldes til ordinært 
bestyrelsesmøde:  
 
Mandag den 13-3-2023 kl. 19.00-21.00 – Vi mødes ved kontoret  
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 6/2 (fast punkt)  

2. Godkendelse af timefordelingsplanen for næste skoleår (bilag)  

3. Drøftelse af uformel henvendelse fra Grønhøjskolen om, at vil begynde skoledagen kl. 8:10 næste skoleår 
pga. skolebustider.  

4. Indledende drøftelse af princip for specialklasser med henblik på at revidere det eksisterende princip. Lad 
venligst være med at læse op på det eksisterende princip, så vi kan begynde med en mere åben drøftelse.  

5. Godkendelse af budgetforslag (bilag følger)  

6. Nyt fra personalet (fast punkt)  

7. Nyt fra ledelsen (fast punkt)  

8. Nyt fra skolerådet (fast punkt)  

9. Nyt fra elevrådet (fast punkt)  

10. Bordet rundt (fast punkt)  

11. Eventuelt (fast punkt)  
 

Referat af skolebestyrelsesmøde den 13-3-2023 

Referent: Karin Iversen.  Tilstede: Stine Wohlert, Stine Iversen, Siw Christophersen, Nadja Bang, Bjarne Eriksen, 

Jim Knudsen, Hanne Breinhild og Karin Iversen. 

 

Ad. 1. Udsat 

Ad. 2. Vi arbejder videre med en model, hvor vi reducerer valgfagsudbuddet på 7. årgang og tilsvarende 

forkorter skoledagen. Godkendelse udsat.  

Ad. 3. Vi har svært ved at se fordelene ved at eleverne skulle møde senere, dog med den undtagelse at det vil 

passe bedre i forhold til ankomsten til Harridslev om morgenen for den blå bus. 

Ad.4. Udsat 

Ad.5. Godkendelse udsat. 

Ad.6. Orientering om gåbus udsættes. Vi har haft nogle gode fagdage i afdelingerne med bl.a. gys på 

mellemtrinnet og bevægelse i indskolingen. 

Ad.7. Førskolen er kommet godt i gang med 33 børn og 6 personaler. Vi har fået nyt gulv og loft i 

personalerummet. Vi er undervejs med den indledende del af planlægningen af personale i det kommende 

skoleår. Vi har ansat en ny pædagog pr. 1.4 i vores specialklasse. Vi er undervejs med et lokalt netværk i SSP-

regi. 

Ad.8. Der er møde i skolerådet kommende onsdag. 



Ad.9. Der er 3 møder tilbage i indeværende skoleår. Bæredygtighed har bl.a. været på dagsordenen. Elevrådet 

har vist interesse for ”Projekt valguge”. 

Ad.10. Førskolen fra sidste år er blevet evalueret. Der er generelt høj tilfredshed. Opmærksomhed på viden i 

overgange fra personale til personale og et ønske fra forældre om høj information. Vi er undersøgende på vores 

nuværende lokale forældregruppe i førskolen og hvad de ønsker information om. 

Ad.11.  


